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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miniszter úr, hajlandó végre velem tartani Recskre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Év elején lakossági panaszok sokasága érkezett hozzám a Recsken nyitás előtt álló kőbánya ügyével
kapcsolatban,  ezért  személyesen a helyszínre látogattam.  A lakosok csak akkor szembesültek a
bányanyitás tényével, mikor a munkagépek megjelentek, és megkezdődött az erdőirtás. Akkor én
levélben kerestem meg Önt, kértem, hogy látogasson velem együtt a helyszínre. Megfogalmazódott
bennem ugyanis a gyanú, hogy a hatóságok nem jártak el kellő alapossággal.  Hiszen a bánya a
lakóövezet közvetlen közelében már akkor jelentős zajártalmat és környezeti terhelést okozott.

A lakosokkal együtt arra is felhívtam a figyelmet, hogy baj lesz, ha az erdőborítást megbontják.
Elég egy nagyobb eső, és a megbolygatott agyagos talajt a falura mossa majd a lezúduló víz. Ön a
levelemre  nem  válaszolt,  a  helyszínre  nem  látogatott  el  velem.  Sőt,  Horváth  László  fideszes
képviselőtársunk  azzal  vádolt,  hogy  alaptalan  a  félelemkeltésem,  és  nem  fenyegeti  semmilyen
veszély a települést.

Aztán  sajnos  bekövetkezett  az,  amire  előre  figyelmeztettem  Önöket.  A hirtelen  lezúduló  ár  a
Hunyadi utcát iszaptengerré változtatta, tucatnyi házat tett lakhatatlanná és veszélyessé. Határozott
véleményem, hogy az engedélyt kiadó hatóságok és a figyelmeztetéseimet figyelmen kívül hagyó
kormány is hibázott, mikor a klímaváltozás korában nem számoltak az egyre szélsőségesebbé váló
csapadékeloszlással, és a súlyos villámárvizek egyre növekvő kockázatával.

A felelősök  felkutatása  zajlik.  és  felelősségüket  végre  elismerve,  Önök  is  támogatják  a  bajba
jutottak lakhatásának megoldását. Ugyanakkor amíg a bányászati tevékenységet nem állítják le, és
nem rekultiválják a területet, a veszély ott lebeg az emberek feje fölött.

Miniszter úr, hajlandó végre ellátogatni velem Recskre, hogy a saját szemével lássa, a lakóházaktól
párszáz méterre nem lehet biztonságosan működtetni egy bányát?



 

Válaszát előre is köszönöm!
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